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Formannskapet - 016/2018 

 

FS - behandling: 

Referatsaker: 
1. Statsbudsjettet for 2018 - Det økonomiske opplegget for kommuner og fylkeskommuner 
2. Oversendelse av brev frå Miljødirektoratet 
3. Nye modellbibliotek 2018 
4. Spørsmål om midlar til utvikling av biblioteket 

Rådmannen orienterte om at det vert sett av midlar til dette i rekneskapen for 2017 slik at 
søknadsprosessen kan starte. 

1. Retningsliner Næringspris, Gulen og Masfjorden Næringsråd 
Rådmannen orienterte om status, kor kommunal næringspris ikkje er formelt avslutta, og 



heller ikkje formelt vedtak om å slutte seg til felles næringspris med Gulen, samt behov for å 
sjekka ut status tildeling 2018, og legg opp til eiga sak som vert lagt fram direkte i 
kommunestyret 22.feb. 

Orientering frå ordførar: 
· Det har kome brev til kommunen om sponsing av ein idrettsutøver. Formannskapet samla seg 

om å sponse denne idrettsutøvaren med kr 5000 dette året. Finansiering over kraftfondet. 
Orientering frå rådmannen: 
· Rådmannen orienterte om status kommunerekneskapen for 2017, KOSTRA rapportering 

15.2., samt førebels MKF rekneskap 2017 
· Rådmannen orienterte om status fram mot saldering av budsjettet for 2018, ein del endringar 

i rammeføresetnadene og avklaring i høve anslag frie inntekter (skatt og rammetilskot), 
eigedomsskatt og konsesjonskraft. Desse forholda styrker budsjettet, samt at ein bør ha 
ferdigstilt 2017 rekneskapen før saldering, gjer at ein i møte vart samde om å flytte 
salderingssaka frå kommunestyremøte i februar til møte i april/mai. 

· Rådmannen orienterte om høyring kring endring av distriktsindeks, og dersom 
høyringsforslaget vert lagt til grunn framover, vil Masfjorden gå ned i indeks, og få attende 
fullt småkommunetillegg som del av rammeoverføringane. Etter endring av rammetilskot og 
vektlegging av distikstindeks har Masfjorden fått 60% av småkommunetilskotet, endringa 
medfører + 2,2 mill kr. 

· Rådmannen orienterte om kommunen si deltaking i innkjøpssamarbeidet med Bergen, og kor 
vi hadde invitert inn repr. Bergen kommune til å svare ut div. sp.mål. Denne invitasjonen vert 
formalisert til formannskapet i mars. 

· Råmann orienterte om organisering av arbeidet med kulturminneplan, som supplering til sak i 
sist formannskapsmøte og 7.nov 17. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

 

FS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

 

 

 


